
Forslag fra Tore Tenvik 
 

Forslag 1. 
Rundløype fra Sylvtjønn over Skornetten og Espeliheia tilbake til Sylvtjønn samt 7 
kilometeren og 10 kilometeren skal alltid kjøres med dobbelt klassisk spor i hele sesongen. 
 
Merknad: 

De som skøyter påstår at klassisk sporene blir ødelagt av skøyting. Dette er ikke noe problem 

når løypene kjøres opp både i midtuke og i helgen. Alle spor blir ødelagt over tid, men ved 

hyppig oppkjøring vil de være bra mesteparten av tiden. Dessuten er det mange flere løpere 

som går klassisk på ski, enn det er løpere som skøyter. Dette er et argument som årsmøtet 

må ta hensyn til. 

 

Forslag 2. 

Løypelaget bør arbeide for å legge til rette for et bredere spor der det er mulig, med større 

avstand mellom klassisk sporene, slik at det blir god plass for skøyting i midten. 

 

Merknad: 

Da vil konflikten mellom skøyting og klassisk falle bort og det blir dobbelt spor i alle løypene. 

 


